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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra tervezi a Miniszter Úr a Rákoskeresztúr és Budapest sugárirányú gyorsforgalmi út
megépítését" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Németh
Imre Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter részére . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

uraaxajgyülés Hivatala,
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Kérdés

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, az Európai Uniós tagságra is figyelemmel egyre
fontosabbá válik az úthálózat európai színvonalú kialakítása . Ennek ismeretében különös
súllyal bírnak azon feladatok, amelyek Budapest egy külső városrészének a belső
városrészekkel való összeköttetésének kiépítését célozzák .

Ilyen megoldatlan feladatot jelent Rákoskeresztúr és környéke közúti közlekedése, mivel
mind a reggeli, illetve az esti órákban a csúcsforgalomban lehetetlen a haladás a belváros és a
lakóövezetek irányába ezen a városrészen keresztül . Ezen felül az utak elfogadhatatlan
állapota és az óriási forgalom miatt a sebességkorlátozás ellenére is naponta fordulnak elő
súlyos közúti balestek, amik sajnálatos módon nem ritkán halálos kimenetelűek. Nem
beszélve arról, hogy a közutak mellet található közintézmények és iskolák, óvodák dolgozói,
illetve tanulói folyamatos veszélynek vannak kitéve . Az óriási átmenő forgalom a
lakóövezetek környezetét is súlyosan károsítja, és az egyre szennyezettebb levegő rendkívül
ártalmas a lakosok, köztük többezer gyermek egészségére .

Mindezek a problémák megoldódnának egy sugárirányú, kétszer-kétsávos gyorsforgalmi út
megépülésével, ami mentesítené Rákoskeresztúr utcáit a nagymértékű átmenő forgalomtól,
elkerülve annak lakóövezeteit és városközpontját, és ezzel a főváros mintegy százezer
polgárának életét könnyítené meg, tenné élhetőbbé .

Emlékezünk még, hogy a kormányzat több pénzt ígért az ilyen és ehhez hasonló problémák
megoldására, így azt gondolom ideje lenne, ha ez az ígéret megvalósulna jelen esetben több
pénz, több út megépülésével.



Kérdezem mindezek figyelembevételével a T. Miniszter úrtól, hogy tervezik-e, és ha igen,
milyen határidővel a jelzett gyorsforgalmi út megépítését?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004 . szeptember 21 .
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Dr. Papcsák Ferenc
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